



**ONTARIO PROVINCIAL POLICE  
POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO**



**MISSING PERSON  
PERSONNE RECHERCHÉE**

**NAME:** Justin Jonathon POLLARI

**AGE:** 14 years

**HEIGHT:** 179 cm (5'10")

**WEIGHT:** 68 kg (140 lbs.)

**HAIR:** Blonde

**EYES:** Blue

**BUILD:** Slim

**RACE:** White

**CLOTHING:** Last seen wearing a black toque, baggy style dark pants, a dark hooded sweatshirt, and red running shoes. He had a dark coloured knapsack and was carrying a skateboard. May be wearing a wooden name tag with the inscription of WOODY.

Justin POLLARI is from ST. JOSEPH ISLAND, Ontario, and was last seen on Friday, December 7, 2001. He has two earrings on his left ear and wears heavy chains around his neck. His hair is sometimes worn in a Mohawk style. He is known to be an avid skateboarder and may frequent areas where this sport is practised.

Any person having information regarding the person(s) responsible for the disappearance of Justin Jonathon POLLARI should communicate immediately with the Director of the Criminal Investigation Branch, Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122 or (705) 329-6111, their nearest police authority, or Crime Stoppers.

Julian Fantino,  
Commissioner.

777 Memorial Avenue,  
Orillia, Ontario,  
Canada  
L3V 7V3.

Date: January 28, 2002

Telephone: (705) 329-6950

Facsimile: (705) 329-6077

**NOM :** Justin Jonathon POLLARI

**ÂGE :** 14 ans

**TAILLE :** 179 cm (5'10")

**POIDS :** 68 kg (140 livres)

**CHEVEUX :** Blonds

**YEUX :** Bleus

**CORPULENCE :** Mince

**RACE :** Blanche

**HABILLEMENT :** A été vu pour la dernière fois portant une toque noire, un pantalon foncé très large, un chandail foncé en coton molletonné pourvu d'un capuchon et des chaussures de course rouges. Il portait un sac à dos de couleur foncée et tenait une planche à roulettes. Il peut porter une plaquette d'identité en bois avec l'inscription WOODY.

Justin POLLARI est de l'île SAINT-JOSEPH en Ontario et a été vu pour la dernière fois le vendredi 7 décembre 2001. Il porte deux boucles d'oreille à l'oreille gauche et de lourdes chaînes autour du cou. Il se coiffe parfois dans le style « Mohawk ». Il est adepte de la planche à roulettes et peut fréquenter des endroits où l'on pratique ce sport.

Toute personne ayant des renseignements sur la ou les personnes responsables de la disparition de Justin Jonathon POLLARI doit contacter immédiatement le directeur des enquêtes criminelles, Police provinciale de l'Ontario, au 1-888-310-1122 ou (705) 329-6111, le service de police le plus proche ou Échec au crime.

Julian Fantino,  
Commissaire

777, avenue Memorial  
Orillia (Ontario)  
Canada  
L3V 7V3

Date : le 28 janvier 2002

Téléphone : (705) 329-6950

Télécopieur : (705) 329-6077